
داشتن يک لباس استاندارد تنها خواسته ماست
پس از حاشيه هاي مربوط به بي كيفيت بودن 
برند  البسه تيم هاي ملي و توليد آن در  ايران، 
ديروز محمدرضاساكت مدير تيم هاي ملي 
فوتبال ايران  گفت كه دغدغه فدراس��يون، 
تهيه لباس استاندارد براي تيم ملي فوتبال 
اس��ت:»دغدغه لب��اس تيم ملي اس��ت. ما 
اشکالات 23 آيتمي را به آنها اعلام كرديم. گزينه هاي مختلف ديگري 
هم در حال بررسي است كه پس از محقق ش��دن امر در مورد اين كار 
اطلاع رساني لازم انجام خواهد شد. داشتن يک لباس استاندارد با كيفيت 
عالي تنها خواسته ماست كه اميدوارم همه اين گزينه هايي كه وجود 
دارند اين خواسته را محقق كنند. البته خود جيووا هم مدعي است كه در 
زمان تعيين شده مي تواند اين كار را انجام دهد. به هر حال، شأن ملي مان 

كيفيت لباس هاست كه تأثير روي عملکرد فني تيم مي گذارد.«

 شما هر كه باشيد 
كوچک تر از ايران و ايراني هستيد

مايه شرمساري است كه در بدو شروع بزرگ ترين آوردگاه ورزش جهان 
به جاي تعريف و  تمجيد از اعضاي كاروان به انتقاد بپردازيم و بديهي ترين 
مسائل را به آنهايي گوشزد كنيم كه نشان دادند غوره نشده مويز شده اند 
و هنوز راه و رس��م بزرگي را نمي دانند.  روي صحبت مان از همين جا با 
فرسنگ ها فاصله تا ريو در برزيل با س��عيد معروف، شهرام محمودي و 
محمد موسوي است كه پا روي احساسات پاك ميليون ها ايراني گذاشتند 
و خودش��ان را بالاتر و برتر از پرچم و نام ايران فرض كردند. اين س��ه به 
بهانه هاي واهي از حضور در مراسم افتتاحيه المپيک سرباز زدند و حاضر 

نشدند زير پرچم مقدس كشورمان جلوي چشم جهانيان رژه بروند.
در اين مسئله هيچ شک و شبهه هاي وجود ندارد كه تمامي ورزشکاران 
دنيا از بزرگ گرفته تا كوچک آرزوي حضور در چنين مراسمي را دارند ، 
اما اين آقايان خود را اينقدر بزرگ احساس كرده اند كه حضور در اين 
مراسم در ش��أن آنها نبوده اس��ت، از همين جا خطاب به اين سه نفر 
مي گوييم كه هر كه مي خواهيد باش��يد و هرچه مي خواهيد به دست 
آورده باش��يد كوچک تر از ايران و ملت شريفي هس��تيد كه زير سايه 
آنها به هرچه داريد، رسيده ايد. غيبت اين سه بازيکن مغرور و خودسر 
واليبال ايران در مراسم افتتاحيه و رژه كاروان ورزشي ايران اينقدر زشت 
و زننده است كه جا دارد مس��ئولان كاروان در كميته ملي المپيک كه 
در ريو حاضر هستند بلافاصله و به دور از هرگونه اهمال و چشم پوشي و 

نتيجه گرايي به شدت با آنها برخورد كنند.
اين برخورد قاطع به طور حتم باعث مي ش��ود كه ديگر كسي به خود 
اجازه ندهد به تصور اينکه بزرگ تر از نام ايران است براي خود ارزش و 
اعتباري بالاتر در نظر بگيرد. وظيفه ورزشکاري كه با هزينه بيت المال و 
پول مردم راهي المپيک مي شود اين است كه از جان و دل براي موفقيت 
و شناساندن خوب كشورش تلاش كند كه در غير اين صورت هر نابلدي 
مي توانست راهي ريو شود و در هتل بنشيند و با شلوارك و زير پيراهني 

از طريق تبلت مراسم افتتاحيه را تماشا كند.
وقاحت سعيد معروف، محمد موس��وي و شهرام محمودي در شركت 
نکردن در مراس��م افتتاحيه و بدتر از آن ارائه تصوير اين اقدام زشت و 
ناپسند در فضاي مجازي از سوي آنها هيچ گاه از ذهن مردم ورزش دوست 
ايران پاك نخواهد شد. آنها به عنوان چهره هاي سرشناس ورزش ايران 
در ريو بايد همدوش و همراه بقيه كاروان در مراسم شركت مي كردند، 
اما خودسرانه امتناع كردند تا مردم علاقه مند به ورزش و ديدن اقتدار 

ايران اسلامي با تعجب غيبت سؤال برانگيز آنها را به تماشا بنشينند.
لازم به ذكر است كه قصد ما از بيان اين مس��ائل و اين سخنان به هيچ 
عنوان حاشيه سازي براي كاروان المپيک و تيم هاي ورزشي كشورمان 
نيست، اما گويا برخي هر چقدر هم كه بزرگ باشند راه را اشتباه انتخاب 
كرده اند و تصورات غلطي را در ذه��ن مي پرورانند. فراموش نکنيم كه 
در دوران س��رمربي قبلي تيم ملي واليبال هم همين عده با باندبازي و 
حاشيه س��ازي لطمات زيادي به واليبال وارد كردند، اما اينجا المپيک 
است و قصه، قصه كاروان ورزشي ايران و آبروي جمهوري اسلامي و مردم 
شريف اين سرزمين، اينجا جاي باندبازي و تصميم گيري هاي خودسرانه 
ورزشي نيس��ت و باز هم تأكيد مي كنيم كه وظيفه مسئولان كاروان، 
مسئولان كميته ملي المپيک و حتي مسئولان فدراسيون واليبال است 

كه با اين سه نفر برخوردي مناسب و قاطع داشته باشند.

2 شكست در 3 بازي براي شاگردان منصوريان

وضعيت قرمز در تيم آبي 
اس�تقلال ب�ه صنع�ت نف�ت ه�م باخ�ت ت�ا آبي ه�ا در پاي�ان 
هفته س�وم ب�ا دو شكس�ت و ي�ك تس�اوي و تنها ي�ك امتياز، 
بدتري�ن شروعش�ان را در تاري�خ لي�گ برت�ر تجرب�ه كنن�د. 
ليگ شانزدهم به مراد آبي ها نيس��ت، هواداران اين تيم تصور مي كردند با 
آمدن منصوريان، روزهاي بهتري از روزهايي كه مظلومي روي نيمکت شان 
مي نشست، خواهند داشت اما با گذشت سه هفته از آغاز ليگ، آرزوهاي آنها در 
حال رنگ باختن است. آبي پوشان جمعه شب ميزبان صنعت نفت آبادان بودند 
و با نتيجه دو بر يک، دومين شکست شان در سومين بازي را تجربه كردند. 
علي قرباني )68( براي استقلال گل زد اما رضا نوروزي )86( و حسين بغلاني 
)90+2 � پنالتي( بازي را به سود نفتي ها عوض كردند تا روند بي شکستي 

شاگردان دست نشان در ليگ برتر ادامه داشته باشد.
استقلال با اين شکست و يک امتياز از سه بازي، تيم پانزدهم جدول رده بندي 
است و به نظر مي رسد روزهاي سخت عليرضا منصوريان زودتر از آنچه كه 
تصورش را مي كرد آغاز شده است. نکته قابل تأمل در مسابقه صنعت نفت مانند 
دو بازي قبلي آبي ها، ضعف مشهود خط دفاعي اين تيم بود كه به راحتي اجازه 
عبور مهاجمان حريف را مي دهد و نتوانسته انتظارات را برآورده كند. با وجود 
اين منصوريان به تيمش اميدوار است. او پس از شکست مقابل صنعت نفت 
گفت: »يک غفلت باعث شد و لازم بود بازيکنان را از خواب بيدار كنيم و فکر 
مي كردند دقيقه 86 بازي، تمام شده است و نفرات باتجربه بايد نفرات جوان تر 
را بيدار مي كردند. فکر مي كنم كل بازيکنان ما به خواب رفته بودند ما اشتباه 

استراتژيک داشتيم و اين اشتباه تاكتيکي را بايد برطرف كنيم.«
سرمربي استقلال در ادامه صحبت هايش اشتباهات خط دفاعي تيمش را كه در 
سه هفته اول ليگ، ضربات سختي به آبي ها زده است، مي پذيرد: »وقتي گل هاي 
يک شکل و يک مدل مي خوريم اين يعني اينکه دچار مشکل هستيم و بايد آن 
را رفع كنيم. يکي از دلايل حرفه اي فکر كردن اين است كه نبايد هميشه شيک 
بازي كرد. برخي مواقع مدافعان ما به دنبال مالکانه بازي كردن هستند و به همين 
دليل دو بار توپ را دفع نکرديم كه گل خورديم. يک بار بازي با نفت تهران و يک 
بار هم امروز. البته اين ايرادها فردي است و قابل رفع خواهد بود اما مدافعان بايد 
بدانند كه حتماً نبايد دفاع به هر شکلي مالک توپ باشد و گاهي دفع توپ هم 
لازم است.« البته از دست دادن فرصت هاي گلزني توسط مهاجمان استقلال هم 
باعث شد تا منصوريان از گل نزدن تيمش انتقاد كند: »بازيکنان ما در خط حمله 

بسيار قابل هستند؛ اما ما بايد حرفه اي تر به آنها كار ياد بدهيم.« 
منصور پورحيدري سرپرست استقلال هم با كنايه درباره مقصران شکست 
اس��تقلال گفت: »نه، من مقصر بودم چون عصا داش��تم نتوانس��تم بدوم!« 
سيدمهدي رحمتي كاپيتان استقلال هم با انتقاد از برخي بازيکنان تيم گفت: 
»شرمنده هواداران شديم و بازيکنان استقلال بايد بدانند كه در چه تيمي بازي 
مي كنند. بازيکنان استقلال تغييرات زيادي داشتند و مشکل ما همين است. من 

از هواداران عذرخواهي مي كنم و قول مي دهم در آينده بهتر شويم.«
با وجود نتايج ضعيف استقلال در سه هفته گذشته از ليگ، به نظر مي رسد كه 
هواداران اين تيم همچنان به منصوريان و شاگردانش اعتقاد دارند و به همين 
خاطر هم پس از پايان بازي خبري از شعار دادن عليه تيم نبود و سکوهاي آبي 
اميدوارند كه تيم شان در بازي هاي آينده از بحران خارج شود، هرچند به نظر 
مي رسد كاسه صبر سکوهاي آبي در صورت ادامه اين نتايج لبريز خواهد شد و 

سرمربي جوان آبي ها به خوبي مي داند كه ديگر زماني براي از دست دادن ندارد. 
    

تنها چند ساعت بعد از شکست استقلال بود كه رضا حسني خو، مديرعامل جديد 
آبي ها از سمتش استعفا داد تا علاوه بر بحران در روي نيمکت، مديريت باشگاه هم 
وضعيتش بلاتکليف شود. مديركل حراست وزارت ورزش، چهارشنبه گذشته 
بود كه با رأي هيئت مديره به عنوان مديرعامل استقلال انتخاب شد اما اين حکم 
تنها 48 ساعت بيشتر اعتبار نداشت و حسني خو با انتشار متني از مديرعاملي 
استقلال استعفا داد. در بخشي از متن كناره گيري حسني خو آمده است: »در 
خانواده بزرگ اس��تقلال و ورزش پرافتخار ايران عزيز، كم نيس��تند بزرگان، 
پيشکسوتان و مديراني كه مي توانند بسيار مطلوب تر اين باشگاه را مديريت كرده 

و به جايگاه واقعي و مورد نظر طرفداران و علاقه مندان برسانند.«
به نوشته يکي از س��ايت هاي خبري، برخي ش��نيده ها حاكي از آن است كه 
مديركل حراست وزارت ورزش به خاطر مخالفت خانواده اش با حاشيه هاي 
حضور در نقش مديرعامل و مش��ورت با بزرگان ورزش از زير بار مس��ئوليت 
جديد طفره رفته است. گفته مي شود مديرعامل جديد تا روز دوشنبه و نشست 
بعدي هيئت مديره انتخاب و معرفي خواهد شد بلکه با حضورش به وضعيت 
نااميدكننده اخير سر و سامان بدهد، مديري كه گفته مي شود در صورت اعلام 

شدن نامش باعث سورپرايزي طرفداران استقلال و اهالي فوتبال خواهد شد. 

مشعل سي و يكمين دوره بازي هاي المپيك 
بامداد ديروز در شهر ريودوژانيرو روشن شد 
و كاروان ورزشي كشورمان با نام امام رضا)ع( 
و با پرچمداري زهرا نعمتي به عنوان يكي از 
تيم هاي ش�ركت كننده در مراسم افتتاحيه 
رژه رفت. خالي ماندن تعدادي از صندلي هاي 
ورزشگاه ماراكانا از نكات عجيب اين مراسم 
بود. 10 هزار ورزش�كار از 206 كش�ور در اين 
دوره از بازي ها با هم رقابت مي كنند. حمايت 
از محيط زيست شعار المپيك 2016 ريو است. 
اجراي نمايش هاي هنري عمده برنامه افتتاحيه 
بود. چگونگي پيدايش و تغيي��رات زمين، پايين 
آمدن س��طح دريا و همچنين تش��کيل قبايل از 
جمله نمايش هايي بود كه برزيلي ها براي اجراي 
آن زحمت زيادي كشيده بودند. يوناني ها اين بار 
نيز اولين كارواني بودند كه در افتتاحيه رژه رفتند. 
رژه كاروان ايران به مدت 20 ثانيه پخش تلويزيوني 
شد و بالاخره لباس هاي ورزشکاران كشورمان را 
ديديم. تدابير شديد امنيتي اطراف و داخل ورزشگاه 

به ش��دت به چش��م مي آمد. در اين دوره كاروان 
پناهجويان نيز در مراسم رژه حضور داشتند. گفته 
مي شود 3 ميليارد نفر در سراس��ر جهان مراسم 

افتتاحيه را تماشا كرده اند. 
  همه نگاه ها به نعمتي بود

زهرا نعمت��ي، دارن��ده مدال ط��لاي تيروكمان 
پارالمپيک لندن كه با كس��ب سهميه المپيک 
شگفتي ساز ش��ده بود در مراسم افتتاحيه پرچم 
كشورمان را حمل كرد. در حالي كه پيش از اين 
تنها چند ورزش��کار معلول به المپيک راه يافته 
بودند. نعمتي اولين بانوي پارالمپيکي اس��ت كه 
به عنوان پرچمدار انتخاب ش��د. تنه��ا نماينده 
تيروكمان ايران در ريو پيش از ش��روع رس��مي 
بازي ها در مرحله تعيين رنکينگ با 64 تيرانداز 
رقابت كرد و عنوان چهل و نهم را به دست آورد. 
زهرا نعمتي ف��ردا در مرحله حذف��ي انفرادي به 
مصاف حريفان مي رود. حضور يک بانوي محجبه 
پارالمپيکي آن هم ب��ه عنوان پرچم��دار توجه 

رسانه هاي خارجي را به خود جلب كرد.

Business insider يک��ي از همي��ن   
رسانه هاست كه در گزارشي به اين موضوع اشاره 
كرده است: »ايران يکي از بهترين لحظه ها را در 
مراسم افتتاحيه المپيک ريو داشت.« همچنين 
ورزش��کاران كش��ورهاي مختلف در شبکه هاي 

اجتماعي به تحسين از نعمتي پرداختند.
سايت اس��پورت 24 يونان نيز انتخاب نعمتي به 
عنوان پرچم��دار را سنت ش��کني خواند: »زهرا 
نعمتي، بانوي معلول ايران روي ويلچر خود پرچم 
ايران را در اين مراسم حمل كرد.« بانوي پرچمدار 
كشورمان از رسيدن به آرزوي ديرينه اش گفت: 
»هميش��ه رؤياي حضور در المپيک را داش��تم. 
پيش از اينکه در جواني ام دچار سانحه رانندگي 
شوم، تکواندو كار مي كردم. حالا رؤياي حضور در 
المپيک با رشته تيراندازي با كمان تحقق يافت. 
براي من، پرچمداري ايران و حضور در بازي هاي 
المپيک معنا و مفهم��وم خاص��ي دارد، چراكه 
باعث مي ش��ود مردمي كه مش��کلات زيادي در 
زندگي شان دارند را خوشحال كند.« سايت فاكس 

اسپورت از ديگر رسانه هايي است كه از پرچمداري 
زهرا نعمتي در المپيک ريو ش��گفت زده ش��ده 
است: »زهرا نعمتي روي ويلچر و با سربند سبز به 
استاديوم آمد. او پرچمدار تيم ايران بود. اين اتفاق 
مي تواند حضور نعمتي 31 ساله براي اولين بار در 

المپيک را پررنگ تر كند.«
  تحريم رژه به خاطر سرپرست!

در حالي كه قبل از شروع مراسم افتتاحيه اسامي 
ورزشکاران ايراني حاضر در رژه اعلام شده بود اما 
سه نفر از ملي پوشان واليبال در اعتراض به عدم 
حضور سرپرست تيم شان در افتتاحيه از حضور 
در رژه المپيک خودداري كردند. محمد موسوي، 
س��عيد معروف و ش��هرام محمودي پس از آنکه 
فهميدند براي خوش خبر، سرپرس��ت تيم ملي 
لباس دوخته نشده در اقدامي سؤال برانگيز قيد 
حضور در مراسم رژه را زدند و افتتاحيه را از طريق 
تبلت هايش��ان تماش��ا كردند. اگرچه مسئولان 
كاروان ايران واكنش جدي به اين قضيه نش��ان 
نداده اند اما اميدواريم لااقل پس از پايان بازي ها 
اين ستاره ها به خاطر اين رفتار غيرحرفه اي شان 

پاسخگوي مردم باشند. 
   اوج تنش هاي سياسي در ريو

تأمين امنيت مراسم افتتاحيه، بزرگ ترين دغدغه 
مقامات برزيلي بود. چند س��اعت مانده به شروع 
مراسم، اطراف ورزش��گاه ماراكانا توسط نيروهاي 
امنيتي قرق شد و حتي هلي كوپترهاي نظامي نيز 
برفراز ورزشگاه گشت زني مي كردند. بازرسي بدني از 
ديگر راهکارهايي بود كه پليس ريو براي جلوگيري 
از هر نوع خرابکاري به آن متوسل شد. تظاهرات 
مردمي عليه برگزاري المپيک در برزيل تنش هاي 
موجود را به اوج خود رس��اند. تظاهرات كنندگان 
كه معتقدند دولت پول هاي برزي��ل را هدر داده  با 
مأموران پليس درگير ش��دند و در نهايت نيز گاز 
اشک آور آنها را متفرق كرد. با اين حال انتشار خبر 
تيراندازي به اتوبوس خبرنگاران چيني پيش از آغاز 
مراسم حسابي خبرساز شد. كشته شدن شش نفر 

در اين حادثه تأييد شده است.
  نمايندگان ايران در روز دوم 

المپين هاي كش��ورمان امروز در س��ه رش��ته با 
حريفان المپيکي خود رقابت مي كنند. در رشته 
تيراندازي گلنوش سبقت الهي با حريفانش مصاف 
مي دهد، احس��ان روزبهاني تنها نماينده بوكس 
ايران بامداد فردا به روي رينگ مي رود و تيم ملي 
واليبال نيز اولين ديدار خود در المپيک را مقابل 

آرژانتين برگزار مي كند. 
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استقلال گل هاي ابتدايي مي خورد
تيم مشکل دارد، مخصوصاً در خط دفاعي 
چون گل هاي ابتداي��ي مي خورد. چه در 
بازي قبل و چه در اين بازي مهاجمان سر  
توپ مي زدند و مدافع��ان مي خوابيدند و 
خيلي راحت دريبل مي خوردند. همچنين 
منصوريان سه تعويض خيلي بد انجام داد 
و درحالي كه قربان��ي، كريمي و حيدري 
خوب ب��ازي مي كردن��د آنه��ا را تعويض 
كرد. هواداري به ورزشگاه آمده بود كه از 
منصوريان حمايت كند، اما او با تعويض هايي كه انجام داد و با كوچينگش 
نشان داد كه مشکل دارد. تماش��اگران حمايت مي كنند اما تيم نتيجه 
نمي گيرد، اين در حالي است كه نفت يکي از ضعيف ترين تيم هاي ليگ 
بود و نفر شاخصي نداشت و استقلال جلوي اين تيم هم نتيجه نگرفت. 
به نظرم منصوريان بايد در تركيبش تغيير و تحول ايجاد كند، من خودم 
دفاع بودم اما هيچ وقت اين طور دريب��ل نخورده ام. من نمي دانم چطور 
ميلياردي مي گيرند و اينقدر ضعيف هستند، الان هم يکي مثل منتظري 
بايد بيايد و دفاع را جمع كند. استقلال انسجام لازم را ندارد و مشکلات 
زيادي دارد، ضمن اينکه با بازيکنان ميلياردي مثل بختيار رحماني، كاوه 
رضايي و وريا غفوري در حد و اندازه هاي اس��تقلال ظاهر نشدند و اين 
درحالي است كه آنها در تيم هاي خودشان خوب بودند، اما الان كارايي 
ندارند. فاصله سه خط در استقلال زياد است و ابراهيمي و رحماني با هم 
هماهنگ نيستند، ضمن اينکه وقتي در بازي قبل كنعاني زادگان را ديدم، 
گفتم چه كسي اين بازيکن را انتخاب كرده كه اين طوري سوتي مي دهد. 
او خيلي بازيکن ضعيفي است و اگر مي خواس��تند او را بگيرند، حنيف 
خيلي بهتر بود. بازي ها هفته به هفته سخت مي شود و تيم ها جا مي افتند. 
فکر مي كنم استقلال وقتي جلوي 60 هزار نفر نتيجه نمي گيرد، در ادامه 
مشکلات بيش تري خواهد داشت. من هم دوست دارم تيم خوب شود، 
اما مهره هاي كليدي و ميلياردي اين تيم 20 درصد خودشان هم نبودند 

و اگر اين طور باشد بعيد مي دانم تيم درست شود. 
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حضور يزداني در المپيک قطعي شد
فدراسيون كشتي به شايعات پايان داد و 
اعلام كرد كه رضا يزداني در المپيک كشتي 
قرار خواه��د گرفت. پ��س از مصدوميت 
كاپيتان تيم ملي كش��تي آزاد شايعاتي 
درباره عدم حضور او در المپيک  به گوش 
مي رس��يد  اما بالاخره ديروز فدراسيون 
كش��تي طي بيانيه اي باز هم به كاپيتان تيم ملي اعتماد كرد و نام 
اين ملي پوش را به عنوان كشتي گير وزن 97 كيلوگرم اعلام كرد. 
در بخشي از بيانيه فدراسيون آمده: »بنا به وظيفه تخصصي، پس از 
تشکيل كميته ويژه، به رضا يزداني اعتماد مي كنيم. اميدواريم وي 
با تمام وجود براي كسب افتخار در اين رويداد بزرگ تلاش كند و 
با كسب بهترين نتايج، خاطرات تلخ مردم عزيزمان در اين وزن، در 

المپيک 2012 لندن به فراموشي سپرده شود.«

فريدون حسن

توانايي صعود به نيمه نهايي را داريم
تيم ملي واليبال كشورمان در حالي امروز 
صبح به وقت اي��ران در اولين بازي خود 
به مصاف آرژانتين مي رود كه سرمربي 
آرژانتيني كش��ورمان معتقد است تيم 
ايران توانايي صعود به مرحله نيمه نهايي 
را دارد. رائول لوزانو، س��رمربي تيم ملي 
واليبال در نشس��ت خبري پيش از رقابت هاي ريو 2016 گفت: 
»اين نخستين بار است كه ايران در المپيک شركت مي كند. از اين 
جهت اين دوره براي من خاص و ويژه است. من متولد امريکاي 
لاتين هستم و حالا در يک كش��ور امريکاي لاتين حضور دارم. 
تمام تيم هاي حاضردر المپيک قدرتمند هستند و مي توانند مدال 
كسب كنند، اما اينجا هستيم تا بهترين نتيجه را بگيريم و به نظرم 

مي توانيم جزو چهار تيم برتر به نيمه نهايي صعود كنيم.«

فوتبال به احترام بابارجب بپاخاست
جمعه بعدازظهر هفته سوم رقابت هاي ليگ برتر حال و هوايي ديگري داشت. 
فوتبالي ها در شروع بازي هاي اين هفته به احترام »بابارجب« بپا خاستند، 
گل نثارش كردند و فرياد زدند، اگرچه حتي لحظه اي  از دردها و رنج هاي اين 
سال هاي طولاني او را نمي توانند جبران كنند، اما به ياد او هستند و هيچ گاه 
فراموشش نمي كنند. فوتبالي ها از حسين فركي گرفته تا بقيه مربيان خوب 
مي دانند  و مي فهمند كه اگر نبودند امثال بابارجب ها امروز نه مجالي براي 
نفس كشيدن بود و نه فرصتي براي پرداختن به فوتبال و چه خوب جايي 
است ميدان ورزش براي پاسداشت رش��ادت ها، فداكاري ها و تلافي تمام 

زحمات و رنج ها يي كه »بابارجب« براي سربلندي ايران و ايراني كشيد. 

حکومت 30 ساله برلوس��کوني در ميلان به دست چيني ها به پايان 
رسيد. برلوسکوني از سال 1986 كنترل ميلان را به عهده گرفته بود 
و با اين تيم به هشت عنوان قهرماني ليگ ايتاليا و پنج عنوان قهرماني 
در فوتبال اروپا دست يافته بود اما سرانجام عصر او در روسونري توسط 
چيني ها به پايان رسيد. يک شركت س��رمايه گذاري چيني با انعقاد 
قراردادي به ارزش 740 ميليون 99/93 درصد سهام ميلان را خريداري 

كرد كه البته220 ميليون آن شامل بدهي اين باشگاه ايتاليايي است. 
در پي اين نقل و انتقالات،  كاپلو، سرمربي سابق ميلان فروش ميلان به 
چيني ها را باعث پيشرفت اين باشگاه خواند: »فروش ميلان به چيني ها 
آينده و سرنوشت اين باشگاه است. اگر برلوسکوني و موراتي رؤساي 
بزرگي بودند اما شركت هاي اقتصادي چندمليتي مي توانند بهتر عمل 

كنند زيرا پول بي انتهايي را وارد باشگاه مي كنند.«

چيني ها آث ميلان را ۷۴۰ ميليون يورو خريدند

اولين هت تريک تاريخ نيويورک سيتي 
هافبک پيشين چلس��ي با به ثمر رساندن س��ه گل به انتقادات 
فزاينده اي كه نسبت به وي مي شد، پاسخ داد و اولين هت تريک 
تاريخ نيويورك س��يتي را به ثمر رساند. فرانک لمپارد در بازي با 
كلرادو رپيدز موفق شد سه گل به ثمر برساند تا نيويورك سيتي 

در اين بازي با نتيجه ۵ بر يک برنده شود. 

جدال زيدان و پرس
در حالي كه باشگاه رئال مادريد از جذب پوگبا نااميد شده است. سرمربي 
و مدير اين باشگاه براي اضافه كردن يک هافبک به تيمشان به بن بست 
خورده اند. زيدان تمايل به جذب نمانيا ماتيچ هافبک چلسي دارد اما 
نظر پرس، روي موسي سيسوكو هافبک باشگاه نيوكاسل است. رئال 

ارزش هر دو بازيکن را 34 ميليون پوند اعلام كرده است. 

پرده برداري اينيستا از هدفگذاري بارسا 
آندرس اينيس��تا كاپيتان آبي اناري ها معتقد اس��ت كه در فصل 
جديد قهرماني در جام حذفي و لاليگا بارس��ا را راضي نمي كند: 
»به دنبال اهداف بزرگتري هستيم. كسب سه گانه، هدف بزرگ 
بارسلونا در فصل جديد است. توان و شايستگي لازم براي رسيدن 

به اين هدف را نيز داريم.«

محمدنوري

پيشکسوت استقلال

بعد از جام جهاني برمي گردم
وحيد شمسايي، بازيکن تيم فوتسال تأسيسات دريايي و سرمربي اين 
تيم اعلام كرد بعد از مسابقات جام جهاني فوتسال مجدداً براي اين تيم 
بازي مي كند. وي با بيان اينکه هدايت تيم، بيرون از زمين برايش سخت 

است گفت: »به هر حال اين هم جزئي از زندگي ماست.«
------------------------------------------------------------

اميدوارم شگفتي ساز شويم
مريم ايران منش، سرمربي تيم ملي واليبال نشس��ته بانوان ايران گفت: 
»تلاش مي كنيم اولين حضورمان در بازي هاي پارالمپيک به يادماندني 
باشد و شگفتي ساز ش��ويم. س��طح انرژي و انگيزه بانوان تيم ملي بسيار 

بالاست و همه در رقابتي سالم مي خواهند جايگاه خود را تثبيت كنند.«
------------------------------------------------------------

برنز آسيا براي بانوان سنگ نورد ايران
تيم سه نفره سرعت بانوان ايران در مسابقات سنگ نوردي قهرماني آسيا 
موفق به كسب مدال برنز شد. در اين مسابقات كه در چين برگزار مي شود 
تيم بانوان ايران متشکل از فرناز اسماعيل زاده، الناز ركابي و سيما سلطاني 

روي پله سوم ايستادند، ضمن اينکه تيم سه نفره مردان چهارم شد.
------------------------------------------------------------

ابهام در قراردادها پذيرفتني نيست
قرارداده��اي ميلي��اردي فوتباليس��ت ها از بيت المال باعث ش��ده تا 
نمايندگان مجلس هم به آن واكنش نشان دهند و خواستار شفاف سازي 
قراردادها ش��وند. در اين همين رابطه ديروز همايون يوس��في، عضو 
فراكس��يون ورزش مجلس با بيان اينکه رقم هاي بي حس��اب و كتاب 
در فوتبال محل آس��يب اس��ت، گفت: »باي��د با شفاف س��ازي فضا را 
براي تصميم گيري هاي صحيح مهيا ك��رد. هيچ ابهام و تخلفي در رقم 
قراردادها پذيرفتني نيست و به همين دليل بايد با صداقت و شفافيت 

كارها را پيش برد.«
------------------------------------------------------------

از المپيک آينده مدال آور مي شويم
اضافه شدن كاراته به رشته هاي المپيک باعث خوشحالي جامعه كاراته 
كشورمان شده اس��ت. ش��هرام هروي، س��رمربي تيم ملي كاراته ايران 
گفت: »به طور يقين كاراته در المپيک 2020 به رشته مدال آور ايران در 
بزرگ ترين آوردگاه ورزشي جهان تبديل خواهد شد. البته بايد بگويم كه 

اين اتفاق مسئوليت همه ما را سنگين تر كرده است.«

شيوانوروزي
المپيك

سعيد احمديان

دنيا زير پرچم  پرچمداري نعمتي
المپيك 2016 ريو باتدابير شديد امنيتي آغاز شد

پاسخ دندان شكن رونالدو به مورينيو
اظهارنظر مورينيو در مورد رونالدو،  به مذاق هموطنان اين بازيکن خوش نيامد و كاپيتان 
تيم ملي پرتغال را مجاب كرد كه خيلي سريع پاسخ سرمربي پيشين خود در رئال را بدهد. 
ستاره رئال مادريد به ش��يوه اي جالب به صحبت هاي آقاي خاص كه تأثيرگذاري او در 
قهرماني پرتغال در يورو 2016 را زير سؤال برده و ادعا كرده بود كه واكنش هاي احساسي 
رونالدو در فينال يورو 2016 تأثير خاصي بر موفقيت اين تيم براي فتح رقابت ها 
نداش��ته و بازيکنان اين تيم با تکيه به توانايي هاي خود و راهنمايي مربي  
قهرمان شدند، واكنش نشان داد و با گذاشتن يک عکس از صحنه جشن 
قهرماني خودش در كنار برونو آلوز، په په و ژوزه فونته در صفحه اجتماعي 
خود نوشت: »يک يادآوري سريع«. رونالدو با گذاشتن اين عکس در 
آن خودش و سه هم تيمي اش كه تي شرتي سفيد با پيام »هشتگ 
يک از 11 ميليون« به تن دارند، )پيامي بازيکنان تيم ملي پرتغال 
براي تشکر از هواداران شان و نشان دادن اينکه در موفقيت آنها براي 
فتح يورو نه فقط ملي پوش��ان پرتغال بلکه تمام مردم اين كشور 
سهيم بوده اند( به مورينيو گفت كه تصور نمي كند مسبب قهرماني 

كشورش در مهم ترين رويداد فوتبال اروپا در سال 2016 بود. 

مسي بازمي گردد، مسي بازنمي گردد؟
بازگرداندن مسي به آلبي سلس��ته، به يک پروسه ملي تبديل ش��ده است. بعد از 
كمپين هايي كه براي راضي كردن مهاجم بارسا براي بازگشت به تيم ملي تشکيل 
شد، پاي رئيس جمهور آرژانتين نيز براي تغيير نظر مس��ي به اين ماجرا باز شد. 
مائوريسيو ماكري بر اين باور است كه كاپيتان آلبي سلسته از تبعيد خودخواسته از 
تيم ملي فوتبال كشورش، منصرف مي شود و دوباره براي اين تيم بازي خواهد كرد: 
»مسي ما را به سمت روسيه هدايت خواهد كرد و يک بار ديگر جزو بهترين ها 
و كاپيتان آرژانتين در جام جهاني روسيه خواهد بود.« بعد از تغييرات كادر 
فني تيم ملي آرژانتين، گفته مي شد بائوسا نيز براي متقاعد كردن مسي براي 
بازگشت آمده است، اما ادگاردو بائوسا كه به تازگي به عنوان جانشين خراردو 
مارتينو، سرمربي مستعفي تيم ملي آرژانتين انتخاب شده، با معرفي كردن 
سرمربي پيشين اين تيم به عنوان مسبب ناكامي  اخير آلبي سلسته 
در كوپا آمه ريکا، تأكيد كرد كه قصد ندارد كاپيتان تيمش را از 
بازنشستگي در رده ملي منصرف كند: »آرژانتين نمي تواند فقط 
به مسي تکيه كند و من هم نيامده ام تا او را براي برگشتن به تيم 

ملي تحت فشار قرار دهم و متقاعد كنم، اما با مسي صحبت مي كنم.«

دنياحيدري
فوتبالجهان


